
Kyrkogårdsnämnden Protokoll 

Sida 5 (5)  

 

 

 

stockholm.se 

 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

1. godkänna förvaltningens förslag till sammanträdestid 

den 20 januari 2015 kl. 16.00. 

 

§ 9 Förvaltningsenschefens information 

 

 En ekonomisk uppföljning för nämndens verksamhet till och 

med november månad 2014 dukades till nämnden där 

prognosen visar på ett större överskott på driftbudgeten på 

grund av lägre kapitaltjänstkostnader. 

 Mats Larsson informerade om Nya krematoriet. En juridisk 

tvist pågår kring problemen med vattenavrinning från taket.  

Ambitionen är att arbetet med takomläggning påbörjas i 

april/maj och att taket skall vara klart under hösten 2015. 

Skyddsåtgärder vidtas under vintern.  

 Karin Söderling informerade om ny begravningsplats på 

Järva och pågående samråd kring detaljplan. 

 Mats Larsson informerade om läget kring Bromma 

kyrkogård. En juridisk tvist pågår kring problemen med 

utbyggnaden av kyrkogården. Förvaltningens ambition är att 

komma igång med projektet igen vecka 3 2015 och att 

projektet står klart i augusti 2015. 

 

§ 10 Övriga frågor 

 

Svante Haggren (S), ställde frågan om medarbetarenkäten 2014 

varför den inte redovisats till nämnden. Mats Larsson informerade 

muntligen om enkäten och säger att den precis som tidigare år 

kommer att tas upp på nämndens sammanträde i februari.  

 

Mats Larsson tackade på förvaltningens vägnar den avgående 

nämnden för gott samarbete. 

 

Lotta Gravenius (FP) tackade som avgående nämndledamot 

förvaltningen och nämnden för gott samarbete och engagemang 

genom åren. 

 

Magnus Jarnling (MP) tackade förvaltning och nämnd för gott 

samarbete och tillönskade samtliga en God Jul och Gott Nytt År. 

 

Annette Lundquist Larsson (M) önskade på nämndens vägnar 

nämndens ordförande och förvaltningen en God Jul och ett Gott 

Nytt År. 


